
 

 

 

IDRETTSKRETSSTYRET 

PROTOKOLL 
 

KRETSSTYRETS MØTE NR 14/2018-2019 

FREDAG 10. MAI 2019  

SKYPE 

 

 

 

PROTOKOLLENE ER OFFISIELLE MELDINGER, OG VEDTAK I SAKER 

SOM ANGÅR IDRETTENS EGNE LEDD, BLIR FULGT OPP DIREKTE 

NÅR DET ER AKTUELT 

 

 

PROTOKOLLEN BLIR I SIN HELHET OFFENTILIGGJORT GJENNOM 

IDRETTSKRETSEN SINE HJEMMESIDER  

 

 

 

 

 
ØNSKES YTTERLIGERE OPPLYSNINGER I EN IDRETTSKRETSSAK, TA KONTAKT 

MED NORDLAND IDRETTSKRETS SITT KONTOR V/ORG.SJEF 

 

 

 

 

 

NORDLAND IDRETTSKRETS 

Idrettens Hus 

Boks 1420, 8002 BODØ 

Tlf: 75 71 14 00   

http://www.idrett.no/nordland 

  

http://www.idrett.no/nordland
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NORDLAND IDRETTSKRETS 

IDRETTSKRETSSTYRET 

 
STYREMØTE 14/2018-2019, 10. MAI 2019 

SKYPE 

 

 
Tilstede: Reinert Aarseth Leder  

Anita Eliassen  Nestleder   

Trond Olsen  Styremedlem 

Ronja Hammernes Styremedlem 

Audun Anvik  2. varamedlem med fulle rettigheter 

 

Forfall: Gaute Dale  Styremedlem 

Marit Gjelle  1. varamedlem  

 

Fra adm.: Kristin Setså  Org.sjef 

  Anniken Haugen Organisasjonskonsulent 

 

 

Sakliste: 

 

Sak 97: Godkjenning av protokoll  

a) Styremøte 13/2018-19, 2. april, Skype 

 

Sak 98: Orienteringssaker: 

• Kretsledermøte 3.-4. mai 

 

Sak 99: Gjennomgang presentasjon til regionale møter 
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Saksbehandling: 

 

Sak 97:  Godkjenning av protokoller 

a) Styremøte 13/2018-19, 2. april, Skype 

 

Vedtak: Protokollen godkjennes. 

 

 

Sak 98: Orienteringssaker: 

 

• Kretsledermøte 3.-4. mai 

Reinert informerte fra kretsledermøtet på Gardermoen. Hovedtema var 

idrettstinget og sakene som skal opp der. Det ble uttrykt en bekymring 

for hvordan man skal få en forsvarlig behandling av alle lovsakene. 

 

Vedtak: Til orientering. 

 

 

Sak 99: Gjennomgang presentasjon til regionale møter 

 

Det var først sendt ut forespørsel til styret om hvilke saker til Idrettstinget som 

burde være med. Det kom ingen forslag så administrasjonen laget et forslag til 

presentasjon som var sendt ut før møtet. Formålet var å diskutere med 

deltakerne på de regionale møtene de sakene som har spesiell interesse, eller 

innflytelse på idrettslagenes hverdag. 

 

Styret gikk gjennom alle plansjene og diskuterte hva forslaget til endring ville 

bety for idrettslagene.  

 

 

Vedtak: Til orientering.  

 

 

 


